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We worden de laatste tijd overspoeld door goede berichten. Zo heeft de 

overheid vorige week via de troonrede aangekondigd het komende 

begrotingsjaar behoorlijk te gaan investeren om de economie aan te blijven 

jagen. 

 

Geleerd van de vorige crisis wordt er dit keer niet de hand op de knip gehouden. 

Huurders van sociale woningen zijn een douceurtje in het vooruitzicht gesteld. En de 

aanpak van minister Schouten en het draagvlak voor de 100 kilometer op de 

snelwegen zorgen ervoor dat de stikstofuitstoot weer naar enigszins 

aanvaardbaardere proporties gaat. Dat betekent dus ook dat waar door dat dossier 

de bouwkranen stil zijn komen te staan, er hier en daar weer kan worden gebouwd. 

Kortom, er is flink wat positieve reuring rond ons vak. 

In deze, voor onze sector, ‘goednieuwsshow’ heeft nu ook Europa zich gevoegd. Zo 

heeft Frans Timmermans een flinke subsidiepot opengetrokken om daarmee de 

verduurzaming van onze woon- en leefomgeving een financiële steun in de rug te 

geven. 

Tegelijkertijd ben ik wel heel benieuwd hoe straks met al deze geldstromen wordt 

omgegaan. Want de financiële steun moet wel op de juiste plek terechtkomen. En 

daar zit dan ook wel direct mijn grote zorg. Immers, de ambtelijke stroperigheid van 

zowel Europa als hier in Nederland maakt het verkrijgen van subsidies er vaak niet 

makkelijker op. Je ziet in de praktijk dat de processen om ervoor in aanmerking te 

komen erg complex zijn. 

Het kanaliseren van de geldstromen, het opzetten van een goede administratieve- 

en begeleidingsstructuur is een hele uitdaging maar wel essentieel. Er zal de 

komende tijd flink gesleuteld moeten worden om daar een werkbaar proces voor op 

touw te zetten. En natuurlijk horen daar controles bij die moeten toezien dat het 

geld uiteindelijk ook op de juiste plek terechtkomt. Met zoveel geld ligt misbruik 
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helaas vaak ook op de loer en dat moeten we natuurlijk zien te voorkomen. Naar 

mijn idee moet het proces om de investeringsgelden te ontsluiten eerlijk en soepel 

zijn. Dan kunnen wij aan de slag en als branche op een positieve manier onze 

kansen benutten. 
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